

# ENBRIDGE VALVE AND PIPELINE SABOTAGED

*“What better way to start a new year than by shutting down some fucking oil pipelines?”*

*Sometime in the night of January 3<sup>rd</sup>, 2016 individuals stole into the dark near so-called Cambridge and used a manual pipeline valve to restrict the flow of Enbridge’s Line 7. We then applied our own locking devices to delay response time.*

*Line 7 is another recently-expanded tarsands pipeline operated by Enbridge, running parallel to Line 9 & flowing 180,000 bpd of tarsands crude.*

*This action was undertaken to show our ever lasting love and support to the brave folks who’ve taken similar actions in the traditional territories of the Huron-Wendat, Mohawk, and Anishinaabek people.*

*Further, we take action to counter the new narrative of the state; to swing back at the grossly inflated charges those in Sarnia received, and show that we will not be cowed.*

*We fight for the land and water; and we fight for our lives.*

*We will always fight back, whether it’s with the sun warming our faces, or the moonlight to guide us.*

*Join us.”*

Found on : [MTLCOUNTER-INFO.ORG](http://MTLCOUNTER-INFO.ORG)



# VALVE D'OLÉODUC, FERMÉE ET SABOTÉE

«Y a-t-il pas de meilleure façon de commencer la nouvelle année qu'en fermant des foutus oléoducs?»

À un moment dans la nuit du 3 Janvier 2016, des individus se sont aventurés dans l'ombre près du lieu dénommé Cambridge et ont fermé un robinet manuel d'oléoduc pour restreindre le flux de la Ligne 7 d'Enbridge. Nous avons ensuite attaché un dispositif de verrouillage pour retardé leur temps de réponse.

La ligne 7 est un autre oléoduc qui a récemment subi une augmentation de sa capacité et qui est opéré par Enbridge, fonctionnant en parallèle à la ligne 9 et acheminant 180 000 barils par jour de pétrole brut des sables bitumineux.

Cette action fut entreprise pour montrer notre amour et notre soutien sans fin envers les courageux-euses qui ont commis-es des actions similaires sur des territoires traditionnels des peuples Huron-Wendat, Mohawks et Anishinaabek.

Qui plus est, on est passé à l'action pour contrer le nouveau discours de l'État; pour lutter contre les accusations absurdes et exagérées portées contre ceux-elles de Sarnia, et pour leur montrer qu'on ne se laissera pas intimider.

Nous luttons pour l'eau et pour la terre, et nous luttons pour nos vies.

On va toujours riposter, que ce soit avec le soleil qui nous réchauffe le visage ou bien avec la lumière de la lune pour nous guider. Joignez-vous à nous. »

Trouvé sur : [MTLCCOUNTER-INFO.ORG](http://MTLCCOUNTER-INFO.ORG)

